
  به نام خالق استعدادها

  

  برنامه هاي اینجانب

توانم بگویم این هست که ما چه در انجمن کتابداري وزارت علوم و چه در انجمن دانشجویی کتابداري  تنها چیزي که می

متفاوت بود، نمیتوانستیم فعالیت چندانی داشته باشیم. فعلا  فعالیت داشتیم. اما به دلیل اینکه وزارتخانه هایمانپزشکی (ادکا) 

  دغدغه بنده فعالیت دانشجویان کتابداري پزشکی است که بتوانند کارهایی انجام بدهند.

بحث دوم اینکه هر کاري میتوانیم براي بهبود اوضاع کسب و کار و کارآفرینی انجام دهیم. هنوز نمیدانم چگونه اما دغدغه 

  هست.
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 میلاد روشنی


